



Tong (Sherry) Ying

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Corporate compliance
- General corporate
- Life sciences and healthcare

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Ying's primary practice areas are mergers and acquisitions, foreign direct investment, compliance and government regulation, and general corporate and commercial matters. She has assisted many large multinationals and Fortune 500 companies in cross-border transactions and investments involving China and has provided legal advice to many corporate clients on their strategic decisions and daily operations. She has represented clients in a variety of industries such as intelligent driving, pharmaceuticals, chemicals, TMT, retail, and international trade. Ms. Ying has extensive experience in the life sciences and healthcare field, having represented many large pharmaceutical and medical device companies in projects such as license-in/out and drug asset transactions, investment and financing, and compliance and regulatory matters for the entire pharmaceutical and medical device life cycle.

Before joining in Han Kun Law Offices, Ms. Ying worked at Zhong Lun Law Firm for three years.

EDUCATION

Ms. Ying received an LL.B. degree from Soochow University in 2015, and an LL.M. degree from Fudan University in 2018.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



应童

上海

业务领域

- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 公司合规
- 一般公司事务
- 生命科学与健康

工作经历

应童律师主要执业领域为收购兼并、外商投资、公司合规及政府监管，以及一般公司及商事业务，曾参与处理众多大型跨国公司和世界 500 强企业跨境交易和在华投资事务，并为众多企业客户的战略决策及日常运营提供法律咨询和建议，代表的客户涵盖智能驾驶、医药、化工、TMT、零售、国际贸易等行业领域。应童律师在生命科学和医疗健康领域有较多经验，曾代表众多大型药械企业处理授权许可和药品资产交易、投融资、药械全生命周期的合规监管等事宜。

加入汉坤之前，应童律师曾在北京市中伦（上海）律师事务所工作三年。

教育背景

应童律师于 2015 年获得苏州大学法学学士学位，后于 2018 年获得复旦大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文